
 

 

 
 
Besluitenlijst van de commissievergadering Samenleving en Bestuur,  
gehouden op dinsdag 3 juli 2018 om 19.30 uur. 

 
Voorzitter: 

Mevrouw K. Reinerink-Hutten 

Griffier: 

Mevrouw M. Schreijer 
  
Aanwezig zijn de leden: Aanwezig van het college: 

Mevrouw C. Luttikhuis (CDA) Burgemeester W. Haverkamp 
De heer J. Oude Geerdink (CDA) De heer R. De Witte, wethouder 
De heer L. Oosterik (CDA)  
De heer T. Oude Steenhof (CDA)  
Mevrouw H. Berning (CDA)  
De heer L. Stamsnieder (CDA)  
De heer H. Booijink (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer J. Olde Olthof (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer N. van de Graaf (Gemeentebelangen/VVD)  
Mevrouw N. Haarman (Gemeentebelangen/VVD)  
Mevrouw M. de Boer (PvdA)  
De heer H. Wessels (PvdA)  
De heer A. Plegt (Dorpen Centraal)  
De heer M. Mensink ( Dorpen Centraal)  
  
Afwezig zijn de leden:  

Mevrouw M. Blankenvoort (PvdA)  
  
Plaats:  

Raadszaal 19.30 – 20.45 uur 
  

1. Opening en vaststellen agenda 
 

 De voorzitter opent de vergadering en heet allen van harte welkom.  
Mevrouw Blankenvoort is met kennisgeving afwezig. De heer Wessels is ter vervanging aanwezig. 
 
Besluit: 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Vaststellen van de besluitenlijst van de vergadering van 3 juli 2018 en actielijst 
 

 Besluit: 
De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 
Actielijst: 

Punt 2: plan van aanpak m.b.t. kamperen bij de boer is afgehandeld en wordt afgevoerd van de 
actielijst. 
 

3. Mededelingen 
 

 Geen. 
 

4. Rondvraag 
 

 Mevrouw Haarman vraagt: in de gemeente Dinkelland heeft de jeugdagent gesprekken gevoerd 
met leerlingen  VO om de drempel naar de politie te verlagen en zo bij eventuele vragen de weg 
naar de politie beter weten te vinden. Is er een mogelijkheid om deze gesprekken met de 
jeugdagent ook in de gemeente Tubbergen te organiseren voor leerlingen van bijvoorbeeld 
Canisius? 
Wethouder Haverkamp zegt toe dit in het team Tubbergen te bespreken en komt hierop terug in 
een volgende vergadering. 
 
Mevrouw Haarman vraagt: vorig jaar zijn bijeenkomsten georganiseerd waarbij de jongere jeugd 
deelnam in de gemeenteraad. Dit is een mooie manier om de jeugd te betrekken bij de politiek. 
Het lijkt de fractie GBVVD een goed plan om dit ook voor de 16-jarigen te organiseren. 
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Burgemeester Haverkamp geeft aan de vraag ter harte te nemen om deze bijeenkomsten tevens 
te organiseren voor het voortgezet onderwijs en vraagt de raadsleden al bij voorbaat hun 
medewerking hieraan te verlenen.  
Wethouder De Witte merkt op dat vanuit het basisonderwijs is aangegeven dat er behoefte is om 
meer te leren van de politiek en de gemeente. Samen met het basisonderwijs en Zikke wordt een 
onderwijsmodule ontwikkeld die zich toespitst op de lokale overheid en zijn mogelijkheden. Er 
volgt een voorstel over hoe het een en ander wordt vormgegeven. 
 
De heer Oosterik vraagt n.a.v. de brief Toeristisch glinsterend Tubbergen. In de brief wordt 
aangegeven dat in januari 2019 de toekomstplannen worden gedeeld met daarbij de evaluatie van 
de pilotfase. Tijdens de begrotingsbehandeling in november wordt vanuit het Maatschappelijk 
Akkoord middelen beschikbaar gesteld. Komt de evaluatie en de toekomstplannen dan niet te laat 
voor het te nemen besluit in november? 
 
De heer De Witte geeft aan dat in het Maatschappelijk Akkoord een voorbehoud is gemaakt op 
basis van de evaluatie.    
 

5. Informatie vanuit het college 
 

 Burgemeester Haverkamp deelt mee dat zij is gekozen als vicevoorzitter van het regionale 
Portefeuilleberaad Belangenbehartiging.  
 
Burgemeester Haverkamp deelt mee dat m.b.t. de raadsbrief beleidsregels evenementenveiligheid 
op 13 november a.s. een presentatie wordt voorbereid voor de commissie Samenleving en 
Bestuur. 
De heer Stamsnieder vraagt: de organisaties hebben al een brief ontvangen vanuit de regio met 
het verzoek om aan te geven wanneer ze voornemens zijn een evenement te organiseren. Dan 
zou het doorgeven van de datum voldoende moeten zijn maar de brief behelst een hele 
vragenlijst. Deze lijkt exact op het formulier voor de aanvraag van evenementen. Het kan toch niet 
de bedoeling zijn dat evenementen twee keer moeten worden aangevraagd?  
Burgemeester Haverkamp antwoordt: de brief van de regio is bedoeld om de kalender te vullen 
zodat de veiligheidsregio van te voren weet op welk moment evenementen plaatsvinden. De 
aanvraag van het evenement wordt binnen de gemeente behandeld. Het is niet de bedoeling om 
aanvragen dubbel te doen en ik ga na wat de brief van de regio vraagt van organisaties.  
 
Burgemeester Haverkamp deelt mee n.a.v. de motie Oude Steenhof/Wessels van 18 juni m.b.t.  
begroting OLCT: in de onlangs gehouden vergadering van het Algemeen Bestuur van de OLCT is 
e.e.a. besproken en wordt een memo voorbereid om te bekijken hoe in de toekomst wordt 
omgegaan met het dividendbeleid. Op het moment er meer bekend is komt de burgemeester 
hierop terug in de commissie. 
 
Wethouder De Witte: het overzicht m.b.t. de werkloosheidscijfers laat een record zien: negen 
duurzame uitstromingen vanuit de participatiewet. Hiervan zijn zes vanuit een uitkeringssituatie 
naar een inkomenssituatie gegaan. Dit is waar de organisatie, college en gemeenteraad de 
afgelopen periode ook flink op ingezet heeft met het actieplan arbeidsmarkt. Het is goed om te 
zien dat de resultaten vooral worden gehaald bij de lokale ondernemers. Daarin zie je de sociale 
bereidheid om mensen een kans te geven.   
 
Wethouder De Witte m.b.t. de toezegging locatieonderzoek nieuwe school in Geesteren. Op dit 
moment wordt gewerkt samen met de stuurgroep aan de opdrachtbeschrijving. De raad- en 
commissieleden ontvangen de opdrachtbeschrijving ter kennisname zoals toegezegd. 
 

6. Presentatie Sporthal Tubbergen 
 

 Mevrouw Menderink (Noaberkracht) en de heer Lamers (Bouwbedrijf Löwik) verzorgen een 
presentatie. 
De sheets zijn als bijlage bij dit verslag gevoegd. 
 

7. Presentatie Wmo hulpmiddelen 
 

 Mevrouw Vastert verzorgt een presentatie. De sheets zijn als bijlage bij dit verslag gevoegd. 
 

8. Vaststellen verordening stimuleringsfonds sociaal domein 
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 Voorgesteld raadsbesluit:  
Vaststellen van de Verordening stimuleringsfonds sociaal domein 2018. 
 
Advies commissie: 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de raadsvergadering van 29 oktober 
2018. 
 

9. Actualiseren, deels formaliseren en harmoniseren klachtrecht 
 

 
 

Voorgesteld raadsbesluit:  
1. Vaststellen van de Regeling behandeling klachten; 
2. Aansluiten bij de Nationale ombudsman door de bedrijfsvoeringsorganisatie Noaberkracht 

Dinkelland Tubbergen 
 
Advies commissie: 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de raadsvergadering van 29 oktober 
2018. 
 

10. Verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen gemeente Tubbergen 
 

 Voorgesteld raadsbesluit: 
Vaststellen van de "Verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen gemeente 
Tubbergen 2018". 
 
Advies commissie: 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de raadsvergadering van 29 oktober 
2018. 
 

11. Nieuw beleid 2019 Regio Twente 
 

 Voorgesteld raadsbesluit:  
 

1. Een zienswijze in te dienen om niet in te stemmen met de formatie-uitbreiding van 2,5 fte 
bij bedrijfsvoering waarbij wel nut en noodzaak van de aandacht voor informatieveiligheid, 
gegevensbescherming, privacy en inkoop wordt onderkend maar niet de omvang van de 
uitbreiding in vergelijking met de capaciteit welke hiervoor in de eigen organisatie 
beschikbaar is; 

2. De verhoging van de inwonerbijdrage als gevolg van de formatie-uitbreiding van 1,0 fte bij 
het routebureau van Recreatieve Voorzieningen te betrekken bij het opstellen van de 
gemeentebegroting voor 2019 en volgende jaren en als zienswijze in te dienen dat 
getracht moet worden met ondernemers in de recreatieve sector een 
inspanningsverplichting af te spreken voor de komende 5 jaren. 

 
Advies commissie: 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk voor de raadsvergadering van 29 oktober 
2018. 
 

12. Sluiting 
 

 De voorzitter dankt ieder voor hun inbreng en sluit de vergadering om 20:45 uur. 
 

 
 
Openstaande acties: 
 

 Actor Activiteit Termijn Afgehandeld 
Ja/Nee 

1. Wethouder 
Bekhuis 

Gewijzigde legesverordening 
voorleggen aan de raad 

December 2018  

2. Wethouder De 
Witte 

Informeren commissie over verdere 
ontwikkelingen ingediende moties 
tijdens de ALV/VNG m.b.t. de 
tekorten in het sociaal domein 
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3. Burgemeester 
Haverkamp 

Bespreken met politieteam 
Tubbergen gesprekken jeugdagent/ 
leerlingen Canisius  

  

4. Wethouder De 
Witte 

Voorstel aanleveren m.b.t. de 
onderwijsmodule politiek en 
overheid voor het basisonderwijs  
 

  

5. Burgemeester 
Haverkamp 

Check op inhoud brief regio Twente 
inzake evenementen  
 

  

6. Wethouder De 
Witte 

Toesturen aan raad- en 
commissieleden de 
opdrachtbeschrijving 
locatieonderzoek nieuwe school 
Geesteren 

  

 
 
 
 


